
Gaston Berghmansdreef volledig vernieuwd in 2021
In 2016 werd een landschapsbeheerplan opgemaakt voor het Bouckenborghpark, 
waarin ook de vernieuwing van de Gaston Berghmansdreef werd opgenomen. 
De plannen daarvoor zijn nu klaar. In 2021 wordt de dreef volledig vernieuwd. 

Een nieuw toegangspad met inkomplein aan de zijde van de Bredabaan zal bezoekers 
door een nieuwe bomendreef richting het Bouckenborgpark leiden. Een groot deel van 
de bestaande bomen is ziek of afgestorven. Jaarlijks moeten er bomen worden gerooid 
uit veiligheidsoverwegingen, met als gevolg dat de oude bomendreef op sommige 
plaatsen bijna volledig is verdwenen. 

Volledig nieuwe bomendreef

Daarom wordt er samen met het Agentschap Onroerend Erfgoed en de stad Antwerpen 
voor gekozen om een volledig nieuwe bomendreef aan te planten. Er komen twee nieuwe 
rijen grote bomen aan beide zijden van het toegangspad. Aan de gracht ter hoogte van 
het poortgebouw zullen een aantal bomen worden verwijderd om het uitzicht vanuit de 
dreef op het kasteel te vrijwaren. Over de volledige breedte van de dreef wordt nieuw 
gras gezaaid. Op sommige plaatsen komen bloembollen of een bloemenmengsel.

Rustpunten

Op het inkomplein aan de Bredabaan komen zitbanken, verlichting en een vuilnisbak. 
Het historisch hekwerk wordt gerestaureerd en teruggeplaatst. Naast het hoofdpad 
zijn rustpunten voorzien met zitbanken en verlichting. Zijpaden in porfier vormen de 
toegang naar de school en het scoutslokaal. Daarnaast wordt het bestaande pad naast 
de voetbalvelden verder verlengd in beton zodat er een comfortabele verbinding van en 
naar de parking is voor fietsers en voetgangers. 

Merksems erfgoed bewaren voor volgende generaties (p. 2) Smullen in het Merksemse buurtrestaurant Dagschotel (p. 5)

Luc Bungeneers, 
districtsburgemeester

David Dogge en Jan Dumon, districtsraadsleden

Maak van 2026 het Gaston Berghmansjaar
In 2026 zal het 100 jaar geleden zijn dat volkskomiek Gaston Berghmans 
in ons district het levenslicht zag. Nadat Gaston ons in 2016 is ontvallen, 
wordt de herinnering aan deze markante Merksemnaar in ons district 
sterk levend gehouden, onder andere door het standbeeld van Joske 
Vermeulen en de Gaston Berghmansdreef. 

Districtsraadsleden David Dogge en Jan Dumon willen nog een stapje 
verder gaan met de viering van een heus Gaston Berghmansjaar in 
2026. “We twijfelen er niet 
aan dat de inwoners van ons 
district zo’n themajaar met 
open armen zullen 
ontvangen”, aldus de 
Merksemse N-VA’ers.

Gaston Berghmans heeft zijn stempel op ons district gedrukt. 
N-VA Merksem wil hem daarvoor in 2026 bedanken.

De Gaston Berghmansdreef krijgt dit 
jaar een volledig nieuw jasje.
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Nieuwe methode voor regenwateropvang bij heraanleg Doelhofstraat
Dit jaar nog zal de Doelhofstraat heraangelegd worden. Samen met de verouderde riolering pakken we meteen ook het wegdek 
en de voetpaden aan. Door middel van een verkeersplateau maken we de straat veiliger én ze wordt groener. Wat nieuw is bij 
deze heraanleg is dat de parkeerstroken aangelegd zullen worden met kasseien met een groene, waterdoorlatende voeg. 

Die aanpassing zorgt ervoor dat de parkeerstroken het regenwater plaat-
selijk kunnen opvangen en geleidelijk aan laten infiltreren in de grond. 
Verder kan het water ook afvloeien naar de plantvakken die aangelegd 
zullen worden aan het verkeersplateau en de uiteindes van de straat. Op 
die manier zal er minder regenwater naar de riolering afgevoerd worden 
en wordt de kans op wateroverlast na hevige regenbuien kleiner. 

Wilt u meer weten over de heraanleg 
van de Doelhofstraat en de maatregelen 
in verband met wateropvang? Surf 
dan naar de website van het district 
Merksem en neem een kijkje in de 
rubriek ‘Werven en mobiliteit’.

Merksems erfgoed bewaren voor volgende generaties 
Ook in ons district hee�  erfgoed een belangrijke plaats in het bestuursakkoord. Het bestuur stelt alles in het werk om het zo 
goed mogelijk te bewaren, met onder meer een inventarisatie van het Merksemse erfgoed en een app om ons erfgoed bekendheid 
te geven. Wij vroegen aan districtsraadslid Lia Somers naar het belang van het Merksemse erfgoed.

Lia, waarom is het Merksemse erfgoed 
vandaag zo belangrijk? 
“Dankzij ons erfgoed krijgen huidige 
generaties een beeld van hoe mensen vroeger 
leefden. Cultureel erfgoed is belangrijk 
voor de identiteit van zowel het individu 
als van een gemeenschap. Het versterkt 
het culturele en historische zelfbewustzijn 
en biedt dus antwoorden op de vragen wie 
we zijn en wat we doen, denken, voelen 
of meegemaakt hebben. Het geeft daar-
door een gevoel van authenticiteit, van 
uniek zijn. Monumenten en kunstschatten 
maken een gedeeld verleden zichtbaar, 
zijn tastbaar aanwezig en versterken 
daardoor het samenhorigheidsgevoel. Het 
Merksemse erfgoed heeft bepaald hoe ons 
district er vandaag uitziet. Het zorgt voor 
een band tussen alle Merksemnaren.”

Je bent naast districtsraadslid ook 
voorzitter van de Merksemse Kring voor 
Heemkunde. Welke rol heeft die in het 
behoud van ons erfgoed?
“Erfgoed slaat niet alleen een brug tussen 
verleden en heden, maar ook naar de 
toekomst. Om die toekomst te kunnen 
bepalen, moeten we weten waar we heden 
staan; en om het heden te kennen, moeten 
we het verleden begrijpen. Met andere 

woorden: geen toekomst zonder verleden. 
Om dat verleden te begrijpen, moeten we 
het bestuderen. Daarvoor hebben we die 
stille getuigen, die we nu cultureel erfgoed 
noemen, broodnodig. De studie van de 
geschiedenis van een streek en haar 
bewoners noemen we heemkunde. Het 
zijn dan ook vooral de heemkringen die 
zich zowel deze lokale studie tot doel 
hebben gesteld, als de overdracht van 
hun kennis aan de volgende generaties.”

Hoe uit het belang van erfgoed zich 
concreet in ons district? 
“Erfgoed is een belangrijke inspiratiebron 
voor nieuwe ruimtelijke ontwikkeling 
en het kan bijdragen aan de ruimtelijke 
kwaliteit. Erfgoed kan een focus en daar-
door ook de trots van een gemeenschap 
worden. Als we het verstandig spelen 
kan erfgoed zelfs geld opleveren. In de 
toeristische sector bijvoorbeeld verdienen 
mensen hun brood door de aanwezigheid 
van erfgoed. Hier kunnen ook kansen 
liggen voor handelszaken en horeca. Denk 
bijvoorbeeld aan het Runcvoorthof. De 
N-VA drong al in 2010 aan op een nieuwe 
bestemming, opdat dat prachtige erfgoed 
niet verloren zou gaan. Ruim tien jaar 
later mogen we trots zijn op het resultaat.”

De Doelhofstraat gaat dit jaar op de schop.

Districtsraadslid 
David Dogge vroeg 
in 2010 al om het 
Runcvoorthof te her-
bestemmen. Dankzij 
de N-VA is dit stuk 
erfgoed bewaard voor 
het nageslacht.

Lia Somers, 
districtsraadslid en 
voorzitter van de 
Merksemse Kring 
voor Heemkunde

Jari Frensch, districtsschepen 
voor Mobiliteit, Publiek Domein 

en Ruimtelijke Ordening

Het Merksems districtsbestuur engageerde zichmet haar huidig bestuursakkoord om in samen-werking met het stadsbestuur een nieuwe bestem-ming voor het Runcvoorthof te zoeken.
JARENLANGE 
VERWAARLOZINGDe staat waarin het  kasteel verkeert is ronduit alar-merend. Het staat al leeg sinds er in 2005 asbestwerd gevonden. Er wordt nauwelijks onderhouduitgevoerd en alle ramen en deuren werden dicht-getimmerd nadat enkele ongewenste bezoekerszich toegang hadden verschaft tot het kasteel. Hethoofdgebouw en de bijgebouwen bleven de laatstejaren bovendien niet van rampspoed gespaard. Door de jarenloze verwaarlozing van het pand isde raming van de renovatiekosten reeds opgelopentot minimaal 9 miljoen euro. Als de werken nietonmiddellijk aanvangen zal het kostenplaatjeongetwijfeld nog verder oplopen.

NIEUWE BESTEMMING VOOR RUNCVOORTHOF
Wij willen niet dat dit monumentale pand voor Merksem verloren
gaat. Daarom herinnert de Merksemse N-VA het Antwerps stads-
bestuur nogmaals aan haar verantwoordelijkheid voor het behoud
van het erfgoed van haar districten. 
De Merksemse N-VA wijst het stadsbestuur onder meer op de plan-
nen van Antwerps schepen Leen Verbiest (s.pa) om van Het Steen
een ‘sprookjeskasteel’ te maken. Dat zijn plannen waarvoor men bij
de gemiddelde Antwerpenaar nauwelijks een draagvlak vindt.
Maar voor Merksem zou een goed beredeneerd plan dat een nieu-
we bestemming geeft aan het Runcvoorthof een kans bieden voor
een gedeeltelijke heropleving van ons sterk verpauperd district.Omdat de nieuwe speeltuin aansluit aan hetRuncvoortpark ontstaat op die manier boven-dien de mogelijkheid om een kindvriendelijkezone te ontwikkelen.

David Dogge
Voorzitter N-VA Merksemt. 0497 35 95 90 - david.dogge@n-va.be
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Gezocht: nieuwe bestemming voor monument in verval

V.U. David DoggeRoederdelft 3
2170 Merksem

N-VA-gemeenteraadslid Bart de Wever inter-

pelleerde schepen Ludo van Campenhout 

op de Antwerpse gemeenteraad over dit 

dossier maar kreeg te horen dat het huidige

college binnen de huidige legislatuur geen

budget voorziet voor de renovatie van het

Runcvoorthof. 

De herstellingswerken klokken momenteel af

op minimum 9 miljoen euro maar duidelijke

plannen zijn er nog steeds niet. Ondertussen

tikt de klok verder en dreigt het

Runcvoorthof voor de inwoners van Merksem

verloren te gaan. 
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Antwerpen zal bruisen als nooit tevoren
“We zijn begonnen aan het jaar van de 
gestage ‘bevrijding’ van het coronavirus. 
Antwerpen is goed voorbereid om elk 
vaccin dat we krijgen snel, veilig en 
vlot toe te dienen. Zo kunnen we onze 
horeca heropenen en opnieuw grotere 
sociale, sportieve en culturele evene-
menten organiseren. De lijst om in te 
halen, is lang: de Ten Miles, de Sinksen-
foor, de kerstmarkt … Antwerpen zal 
bruisen als nooit tevoren. Het wordt 
één groot en langgerekt bevrijdings-
feest. Het is nog even doorbijten. Maar 
de beloning zal groot zijn.”

Geef ons 100 dagen
“2021 is het jaar dat we onze vrijheid heroveren op 
het virus. We organiseren de grootste vaccinatie-
campagne ooit volgens het principe ’s morgens in 
de koelkast, ’s avonds in een lichaam. We hanteren 
een zeer eenvoudige tweesporenstrategie:

•  Spoor 1: Mensen komen naar het vaccin op 
Spoor Oost.

•  Spoor 2: Voor wie dat niet mogelijk is, komt 
het vaccin naar de mensen.

Indien de vaccins en het nodige materiaal kunnen 
volgen, zullen vanaf maart honderdduizenden 
Antwerpenaars gevaccineerd zijn in 100 dagen 
tijd. U kan op ons rekenen!”

De N-VA voor u aan het werk

Peter Wouters, schepen van Sport

Dank aan alle medewerkers van de stad
“Ik wil alle medewerkers van de stad 
uitdrukkelijk bedanken omdat ze de 
dienstverlening aan de Antwerpenaren 
de voorbije lastige maanden maximaal 
gegarandeerd hebben. Van het testdorp 
tot de kinderopvang, van de loketten 
tot de hulpdiensten en de sociale zorg: 
alle stadsmedewerkers toonden hun 
inzet, veerkracht en flexibiliteit. We 
hebben in de coronacrisis ook veel 
geleerd. Zo kunnen we opnieuw 
stappen vooruit zetten in een loket-
werking op maat: minder administra-
tieve rompslomp en een dienst-
verlening die zich aanpast aan de 
burger, en niet omgekeerd.”

Nabilla Ait Daoud, schepen van 
Loketwerking en Personeel

Test uw kennis én benen met de 
Antwan-wandelquiz
“Wandelen bleek in 2020 de ideale bubbel-
activiteit. Mede daarom stippelde Sporting A
de leuke, laagdrempelige en innovatieve 
Antwan-wandelquiz uit. Nog tot het einde 
van de krokusvakantie, en dat in vier 
parken in de districten Antwerpen, Deurne, 
Ekeren en Hoboken, nodigt de stad 
Antwerpse gezinnen uit om zich op sleep-
touw te laten nemen door Sporting A-
mascotte Antwan. De ideale gelegenheid 
om uw wandelbenen en sportieve kennis te 
testen. Met de lancering bij het begin van 
het nieuwe jaar speelt de stad ook in op het 
goede voornemen van veel Antwerpenaars 
om meer te bewegen.”
Alle info op www.sportingA.be/antwan

Provinciaal investeringsbeleid zorgt 
voor economische impuls
“Ondanks corona blijft de provincie 
Antwerpen financieel op koers. In 
2021 investeert ze bijna 40 miljoen 
euro, een economische impuls in 
deze tijden. Ruim 10 miljoen gaat 
naar de aanleg van fietsostrades, 
een speerpunt in het provinciale 
mobiliteitsbeleid. Daarnaast voor-
zien we 4 miljoen euro aan subsidies 
voor de aanleg en verbetering van 
fietspaden. En om kwaliteitsvol 
onderwijs te garanderen, investeert 
de provincie ruim 11 miljoen euro 
in schoolgebouwen en school-
infrastructuur.”

Luk Lemmens, eerste gedeputeerde

Bart De Wever, burgemeester Fons Duchateau, schepen van Gezondheidszorg

Antwerpen-Zuid krijgt eigen ‘Central Park’
“Begin december gaven we de 
aftrap voor het nieuwe park 
op de Gedempte Zuiderdok-
ken, waar ik als schepen én 
buurtbewoner reikhalzend 
naar uitkijk. In de zomer van 
2021 starten we met de aanleg 
van het park met paden, 
groenvakken, speeltuinen en 
een sportveld en in het najaar 
van 2021 met de aanplanting 
van bomen, struiken en plan-
ten. Ik ben ervan overtuigd: wat Central Park is voor 
New York, dat wordt deze plek voor Antwerpen-Zuid!”

Een fi ets- en wandelbrug over de Schelde
“Het Vlaamse Gewest en de 
stad Antwerpen zijn het eens 
om een brug over de Schelde 
te bouwen voor fietsers en 
voetgangers ter hoogte van de 
Kennedytunnel. De brug moet 
een belangrijke bijdrage leveren 
aan de Antwerpse modal shift. 
Samen met de toekomstige 
fietserstunnel in de nieuwe 
Scheldetunnel tussen het 
Sint-Annabos en het Noordkasteel, maakt ze de ‘fietsring’ 
rond de stad compleet. Daarnaast zal de brug voor de stad 
een opvallend landschapselement zijn. Het panorama vanop 
de brug wordt uniek.”

Annick De Ridder, 
schepen van Stadsontwikkeling

Koen Kennis, schepen 
van Mobiliteit
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Vlaams Parlement viert gouden jubileum
Het Vlaams Parlement gedenkt in 2021 
een gouden jubileum. Met een thema-
nummer van het tijdschrift Newsweek, 
dat ook in de krantenwinkel te koop 
is, trapt het Vlaams Parlement zijn 
jubileumjaar af. “Voor de organisatie van 
verdere activiteiten moeten we uiteraard 
afwachten hoe de coronapandemie 
verder zal evolueren. We weten nog niet 
wat de volgende maanden ons zullen 
brengen. Maar ik weet wel dat de weg 
naar Vlaams zelfbestuur die we 50 jaar 
geleden zijn ingeslagen, het beste is 
wat ons als Vlaamse gemeenschap kon 
overkomen”, stelt parlementsvoorzitter 
Liesbeth Homans.

Liesbeth Homans, Vlaams Parlementsvoorzitter

Cyberveiligheid garanderen
In het federaal parlement zal uw 
Antwerpse volksvertegenwoordiger 
Michael Freilich nu ook alle dossiers 
rond cyberveiligheid opvolgen. Hij 
heeft op dat vlak al professionele 
ervaring. “Cyberaanvallen worden 
steeds frequenter en dat op alle 
niveaus: tegen infrastructuur van de 
staat, tegen onze bedrijven en ook 
tegen particulieren.” Voor Freilich is 
het duidelijk dat de Belgische overheid 
tekortschiet op dit gebied. Om dat 
aan te kaarten, komt hij met een eigen 
actieplan.

Michael Freilich, Kamerlid

Extra steun voor nieuwe cultuurzender 
Podium 19
“‘Als Mozes niet naar de berg kan, moet 
de berg wel naar Mozes’ moeten de zeven 
grote Vlaamse kunstinstellingen gedacht 
hebben. Samen richtten ze een nieuwe 
cultuurzender op: Podium 19. Vlaams 
minister van Cultuur Jambon maakte 
er 460.000 euro extra voor vrij. Van 
donderdag tot zondag krijgt u elke avond 
twee premières aangeboden van verschil-
lende cultuurhuizen. Alle disciplines 
komen aan bod: pop en rock, klassieke 
muziek, podiumkunsten, kinderproduc-
ties, literatuur, jazz en wereldmuziek.” 

Ontdek de programmatie op www.podium19.be

Manuela Van Werde, Vlaams Parlementslid

Achter de schermen in het parlement

Uw N-VA-stem in de gemeenteraad

Praktijktesten op de huurmarkt: 
sensibilisering, geen repressie
“Tijdens het praktijktestendebat riep 
ik op om naar de cijfers te kijken. Want 
wat leren we daaruit? Niet racisme is 
het hoofdprobleem, wel vooroordelen 
versus vrouwen, mensen met een 
beperking en mensen met een vreemde 
achternaam. Al die vooroordelen 
komen samen in één centrale vraag: 
“Kunnen deze mensen de huur wel 
betalen?” Neem discriminatie serieus, 
maar luister ook naar de bekommer-
nissen van verhuurders. Zij staan open 
om zich correct te laten informeren en 
zo vooringenomenheid weg te werken.”

Els van Doesburg, gemeenteraadslid

Fietsen tegen kanker
Antwerpen is dé Vlaamse sportstad bij uitstek. En het hart van de Antwerpenaar voor 
goede doelen is groot. Ook dit jaar zetten we dat nog eens extra in de verf: N-VA Stad 
Antwerpen zal opnieuw een wielerploeg afvaardigen die tijdens het hemelvaartweekend 
1.000 kilometer zal fietsen ten voordele van Kom op tegen Kanker. 
Kijk op www.n-va.be/antwerpen hoe ook u kan helpen.

Antwerpen heeft eindelijk een volkslied
“Na het overlijden van Stranger Bob Van Staeyen 
(84) stelde ik tijdens de gemeenteraad van november 
voor om Antwerpen te geven waar het al jaren recht 
op heeft: een eigen warm en herkenbaar volkslied. 
Bijna unaniem – enkel Groen stemde tegen – werd 
‘Antwaarpe’, een tijdloze meezinger voor jong en oud, 
goedgekeurd. Hiermee zal de band tussen Antwerpen 
en de Strangers er voor altijd zijn. Rust in vrede, Bob, 
en dank u wel voor alles!”

Moretusburg: fabriek en bewoning verzoenen
Vorig jaar raakte bekend dat de loodwaarden in het 
bloed van kinderen in de wijk Moretusburg weer gestegen 
waren, ondanks de verregaande inspanningen van 
Umicore om dit te verhinderen. De oplossing die uit de 
bus kwam, is de aanleg van een groene bufferzone vlak 
bij de fabriek. Umicore wil daarvoor panden opkopen. 
“We hebben er in de gemeenteraad uitdrukkelijk voor 
gepleit om het vrijwillige karakter van de verkoop 
te garanderen, de inwoners van Moretusburg steeds 
correct en tijdig te informeren en het district nauw te 
betrekken”, zegt gemeenteraadslid Franky Loveniers. “In het belang van de bewoners 
willen en mogen we nu eenmaal niets aan het toeval overlaten bij de uitwerking van 
deze toch wel ingrijpende oplossing.”
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Johan Klaps, fractievoorzitter 
gemeenteraad

Franky Loveniers,
gemeenteraadslid

www.n-va.be/antwerpen
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Antwerpen zal bruisen als nooit tevoren
“We zijn begonnen aan het jaar van de 
gestage ‘bevrijding’ van het coronavirus. 
Antwerpen is goed voorbereid om elk 
vaccin dat we krijgen snel, veilig en 
vlot toe te dienen. Zo kunnen we onze 
horeca heropenen en opnieuw grotere 
sociale, sportieve en culturele evene-
menten organiseren. De lijst om in te 
halen, is lang: de Ten Miles, de Sinksen-
foor, de kerstmarkt … Antwerpen zal 
bruisen als nooit tevoren. Het wordt 
één groot en langgerekt bevrijdings-
feest. Het is nog even doorbijten. Maar 
de beloning zal groot zijn.”

Geef ons 100 dagen
“2021 is het jaar dat we onze vrijheid heroveren op 
het virus. We organiseren de grootste vaccinatie-
campagne ooit volgens het principe ’s morgens in 
de koelkast, ’s avonds in een lichaam. We hanteren 
een zeer eenvoudige tweesporenstrategie:

•  Spoor 1: Mensen komen naar het vaccin op 
Spoor Oost.

•  Spoor 2: Voor wie dat niet mogelijk is, komt 
het vaccin naar de mensen.

Indien de vaccins en het nodige materiaal kunnen 
volgen, zullen vanaf maart honderdduizenden 
Antwerpenaars gevaccineerd zijn in 100 dagen 
tijd. U kan op ons rekenen!”

De N-VA voor u aan het werk

Peter Wouters, schepen van Sport

Dank aan alle medewerkers van de stad
“Ik wil alle medewerkers van de stad 
uitdrukkelijk bedanken omdat ze de 
dienstverlening aan de Antwerpenaren 
de voorbije lastige maanden maximaal 
gegarandeerd hebben. Van het testdorp 
tot de kinderopvang, van de loketten 
tot de hulpdiensten en de sociale zorg: 
alle stadsmedewerkers toonden hun 
inzet, veerkracht en flexibiliteit. We 
hebben in de coronacrisis ook veel 
geleerd. Zo kunnen we opnieuw 
stappen vooruit zetten in een loket-
werking op maat: minder administra-
tieve rompslomp en een dienst-
verlening die zich aanpast aan de 
burger, en niet omgekeerd.”

Nabilla Ait Daoud, schepen van 
Loketwerking en Personeel

Test uw kennis én benen met de 
Antwan-wandelquiz
“Wandelen bleek in 2020 de ideale bubbel-
activiteit. Mede daarom stippelde Sporting A
de leuke, laagdrempelige en innovatieve 
Antwan-wandelquiz uit. Nog tot het einde 
van de krokusvakantie, en dat in vier 
parken in de districten Antwerpen, Deurne, 
Ekeren en Hoboken, nodigt de stad 
Antwerpse gezinnen uit om zich op sleep-
touw te laten nemen door Sporting A-
mascotte Antwan. De ideale gelegenheid 
om uw wandelbenen en sportieve kennis te 
testen. Met de lancering bij het begin van 
het nieuwe jaar speelt de stad ook in op het 
goede voornemen van veel Antwerpenaars 
om meer te bewegen.”
Alle info op www.sportingA.be/antwan

Provinciaal investeringsbeleid zorgt 
voor economische impuls
“Ondanks corona blijft de provincie 
Antwerpen financieel op koers. In 
2021 investeert ze bijna 40 miljoen 
euro, een economische impuls in 
deze tijden. Ruim 10 miljoen gaat 
naar de aanleg van fietsostrades, 
een speerpunt in het provinciale 
mobiliteitsbeleid. Daarnaast voor-
zien we 4 miljoen euro aan subsidies 
voor de aanleg en verbetering van 
fietspaden. En om kwaliteitsvol 
onderwijs te garanderen, investeert 
de provincie ruim 11 miljoen euro 
in schoolgebouwen en school-
infrastructuur.”

Luk Lemmens, eerste gedeputeerde

Bart De Wever, burgemeester Fons Duchateau, schepen van Gezondheidszorg

Antwerpen-Zuid krijgt eigen ‘Central Park’
“Begin december gaven we de 
aftrap voor het nieuwe park 
op de Gedempte Zuiderdok-
ken, waar ik als schepen én 
buurtbewoner reikhalzend 
naar uitkijk. In de zomer van 
2021 starten we met de aanleg 
van het park met paden, 
groenvakken, speeltuinen en 
een sportveld en in het najaar 
van 2021 met de aanplanting 
van bomen, struiken en plan-
ten. Ik ben ervan overtuigd: wat Central Park is voor 
New York, dat wordt deze plek voor Antwerpen-Zuid!”

Een fi ets- en wandelbrug over de Schelde
“Het Vlaamse Gewest en de 
stad Antwerpen zijn het eens 
om een brug over de Schelde 
te bouwen voor fietsers en 
voetgangers ter hoogte van de 
Kennedytunnel. De brug moet 
een belangrijke bijdrage leveren 
aan de Antwerpse modal shift. 
Samen met de toekomstige 
fietserstunnel in de nieuwe 
Scheldetunnel tussen het 
Sint-Annabos en het Noordkasteel, maakt ze de ‘fietsring’ 
rond de stad compleet. Daarnaast zal de brug voor de stad 
een opvallend landschapselement zijn. Het panorama vanop 
de brug wordt uniek.”

Annick De Ridder, 
schepen van Stadsontwikkeling

Koen Kennis, schepen 
van Mobiliteit
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Vlaams Parlement viert gouden jubileum
Het Vlaams Parlement gedenkt in 2021 
een gouden jubileum. Met een thema-
nummer van het tijdschrift Newsweek, 
dat ook in de krantenwinkel te koop 
is, trapt het Vlaams Parlement zijn 
jubileumjaar af. “Voor de organisatie van 
verdere activiteiten moeten we uiteraard 
afwachten hoe de coronapandemie 
verder zal evolueren. We weten nog niet 
wat de volgende maanden ons zullen 
brengen. Maar ik weet wel dat de weg 
naar Vlaams zelfbestuur die we 50 jaar 
geleden zijn ingeslagen, het beste is 
wat ons als Vlaamse gemeenschap kon 
overkomen”, stelt parlementsvoorzitter 
Liesbeth Homans.

Liesbeth Homans, Vlaams Parlementsvoorzitter

Cyberveiligheid garanderen
In het federaal parlement zal uw 
Antwerpse volksvertegenwoordiger 
Michael Freilich nu ook alle dossiers 
rond cyberveiligheid opvolgen. Hij 
heeft op dat vlak al professionele 
ervaring. “Cyberaanvallen worden 
steeds frequenter en dat op alle 
niveaus: tegen infrastructuur van de 
staat, tegen onze bedrijven en ook 
tegen particulieren.” Voor Freilich is 
het duidelijk dat de Belgische overheid 
tekortschiet op dit gebied. Om dat 
aan te kaarten, komt hij met een eigen 
actieplan.

Michael Freilich, Kamerlid

Extra steun voor nieuwe cultuurzender 
Podium 19
“‘Als Mozes niet naar de berg kan, moet 
de berg wel naar Mozes’ moeten de zeven 
grote Vlaamse kunstinstellingen gedacht 
hebben. Samen richtten ze een nieuwe 
cultuurzender op: Podium 19. Vlaams 
minister van Cultuur Jambon maakte 
er 460.000 euro extra voor vrij. Van 
donderdag tot zondag krijgt u elke avond 
twee premières aangeboden van verschil-
lende cultuurhuizen. Alle disciplines 
komen aan bod: pop en rock, klassieke 
muziek, podiumkunsten, kinderproduc-
ties, literatuur, jazz en wereldmuziek.” 

Ontdek de programmatie op www.podium19.be

Manuela Van Werde, Vlaams Parlementslid

Achter de schermen in het parlement

Uw N-VA-stem in de gemeenteraad

Praktijktesten op de huurmarkt: 
sensibilisering, geen repressie
“Tijdens het praktijktestendebat riep 
ik op om naar de cijfers te kijken. Want 
wat leren we daaruit? Niet racisme is 
het hoofdprobleem, wel vooroordelen 
versus vrouwen, mensen met een 
beperking en mensen met een vreemde 
achternaam. Al die vooroordelen 
komen samen in één centrale vraag: 
“Kunnen deze mensen de huur wel 
betalen?” Neem discriminatie serieus, 
maar luister ook naar de bekommer-
nissen van verhuurders. Zij staan open 
om zich correct te laten informeren en 
zo vooringenomenheid weg te werken.”

Els van Doesburg, gemeenteraadslid

Fietsen tegen kanker
Antwerpen is dé Vlaamse sportstad bij uitstek. En het hart van de Antwerpenaar voor 
goede doelen is groot. Ook dit jaar zetten we dat nog eens extra in de verf: N-VA Stad 
Antwerpen zal opnieuw een wielerploeg afvaardigen die tijdens het hemelvaartweekend 
1.000 kilometer zal fietsen ten voordele van Kom op tegen Kanker. 
Kijk op www.n-va.be/antwerpen hoe ook u kan helpen.

Antwerpen heeft eindelijk een volkslied
“Na het overlijden van Stranger Bob Van Staeyen 
(84) stelde ik tijdens de gemeenteraad van november 
voor om Antwerpen te geven waar het al jaren recht 
op heeft: een eigen warm en herkenbaar volkslied. 
Bijna unaniem – enkel Groen stemde tegen – werd 
‘Antwaarpe’, een tijdloze meezinger voor jong en oud, 
goedgekeurd. Hiermee zal de band tussen Antwerpen 
en de Strangers er voor altijd zijn. Rust in vrede, Bob, 
en dank u wel voor alles!”

Moretusburg: fabriek en bewoning verzoenen
Vorig jaar raakte bekend dat de loodwaarden in het 
bloed van kinderen in de wijk Moretusburg weer gestegen 
waren, ondanks de verregaande inspanningen van 
Umicore om dit te verhinderen. De oplossing die uit de 
bus kwam, is de aanleg van een groene bufferzone vlak 
bij de fabriek. Umicore wil daarvoor panden opkopen. 
“We hebben er in de gemeenteraad uitdrukkelijk voor 
gepleit om het vrijwillige karakter van de verkoop 
te garanderen, de inwoners van Moretusburg steeds 
correct en tijdig te informeren en het district nauw te 
betrekken”, zegt gemeenteraadslid Franky Loveniers. “In het belang van de bewoners 
willen en mogen we nu eenmaal niets aan het toeval overlaten bij de uitwerking van 
deze toch wel ingrijpende oplossing.”
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Johan Klaps, fractievoorzitter 
gemeenteraad

Franky Loveniers,
gemeenteraadslid

www.n-va.be/antwerpen
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Smullen in het Merksemse 
buurtrestaurant Dagschotel

Sinds kort kunnen inwoners van Merksem voor 
een betaalbare maaltijd terecht in hun allereerste 
buurtrestaurant: Dagschotel. Dat zal wegens corona 
extra inzetten op het thuisleveren van lekkere verse 
maaltijden op een duurzame en milieuvriendelijke 
manier, een primeur voor de Antwerpse buurt-
restaurants. 

Dagschotel is een samenwerking tussen stad Antwerpen 
en Sense. Het gaat om een nieuw concept van Sense, 
een cluster van horeca-uitbatingen met sociaal talent 
die mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt de 
kans geeft om hun carrière opnieuw op te bouwen. 
In een buurtrestaurant kan iedereen terecht voor een 
lekkere verse maaltijd tegen een betaalbare prijs. 
Sommige Antwerpenaren zoals senioren of mensen 
met een verhoogde tegemoetkoming betalen een 
gunsttarief. Sinds de coronacrisis werken alle 
Antwerpse buurtrestaurants met afhaalmaaltijden.

Dagschotel Merksem
Frans Adriaenssensstraat 116
2170 Merksem 

 Bestellen ter plekke, telefonisch 
tijdens de openingsuren op 
03 344 04 06, of via de web-
shop op www.dagschotel.be.

Uitgebreide info over het wijkbudget vindt u 
op www.merksem.be. Wie gemotiveerd is 
en een idee heeft, maar na het lezen van de 
info op de website graag hulp krijgt bij het 
uitschrijven van zijn project, kan contact op-
nemen met de Merksemse dienst Wijkoverleg 
via wijkoverleg.merksem@antwerpen.be
of 03 338 72 49.

Merksemnaren krijgen budget 
voor initiatieven die hun buurt 
aangenamer maken
Onder het motto ‘jouw idee 
voor de buurt is geld waard’ 
stelt het district Merksem in 
2021 opnieuw een budget van 
10.000 euro ter beschikking 
voor bewonersinitiatieven die 
het leven in de Merksemse 
straten, buurten en wijken 
aangenamer maken. Projecten 
moeten worden ingediend 
voor 15 maart.

Een ontmoetingsplek voor 
buurtbewoners? Een coronavei-
lig project met de buurt? Meer 
groen in de straten? Merksem-
naren hebben zelf het beste 
zicht op hoe hun buurt aange-
namer en gezelliger kan worden. 
Daarom geeft het district onder-
nemende bewoners de kans om 
zich actief in te zetten in hun 
straat, wijk of buurt en onder-
steunt het hen daarbij financieel 
via het ‘wijkbudget’.

Bewoners dichter bij elkaar 

brengen

Elke Merksemnaar kan een 
project uitschrijven. Dat pro-
ject moet door minstens vier 
buurtbewoners samen worden 
ingediend voor 15 maart 2021. 

Alle initiatieven die bewoners 
dichter bij elkaar brengen of van 
de buurt een aangenamere leef-
omgeving maken, maken kans 
op een deel van het wijkbudget.

Waardevolle projecten

De voorbije jaren werden er al 
heel wat waardevolle projecten 
uitgevoerd, zoals de realisatie 
van een ecoplantsoen en een 
bijenhotel, de organisatie van 
taallessen, een speel- en muziek-
optocht en een tentoonstelling 
over het verleden van de wijk 
Oud-Merksem.

De nieuwe petanquebaan op het 
Kroonplein is een samenwerking 
tussen de bewoners, de onderne-
mers en het district Merksem.

Yves Martin nieuwe voorzitter N-VA Merksem
N-VA Merksem heeft sinds kort een nieuwe voorzitter. Yves Martin, die als organisatieverantwoordelijke 
al enkele jaren actief was binnen de Merksemse N-VA, werd onlangs aangeduid als opvolger van Jari 
Frensch. Die werd schepen in het Merksemse districtscollege. 

Yves zal met veel ambitie de N-VA verder op de kaart blijven zetten in Merksem.

Luc Bungeneers, 
districtsburgemeester

Patrick Van den Bempt, 
districtsschepen voor 
Wijkoverleg

 Merksemse lekkerbekken kunnen sinds kort terecht bij het 
sociaal restaurant Dagschotel in de Frans Adriaenssensstraat.

www.n-va.be/merksem

MERKSEMNIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE



Vlaamse Regering voert strijd 
tegen sociale fraude op
Sociale woningen moeten terechtkomen bij de Vlamingen die 
ze ook echt nodig hebben. Dat is een zaak van rechtvaardig-
heid. Huurders van sociale woningen mogen dus geen ander 
huis bezitten. Ook niet in het buitenland.

Vlaams minister van Wonen Matthias Diependaele trekt vijf miljoen euro uit 
om sociale huisvestingsmaatschappijen ertoe aan te zetten om meer onder-
zoek te voeren naar sociale huurders die vastgoed bezitten in het buitenland. 
“Die vijf miljoen verdient zichzelf terug, want wie betrapt wordt, moet terug-
betalen wat hij onterecht kreeg”, zegt Diependaele.

Controle in het buitenland
Elke sociale huisvestingsmaatschappij in Vlaanderen kan daarvoor een beroep 
doen op een aantal privéonderzoeksbureaus. Die controleren in het buiten-
land of iemand al dan niet een woning in eigendom heeft. “De rechtspraak 
bevestigt ook dat het kan”, zegt Diependaele. “En nadien gebeurt er telkens 
een gerechtelijke toets.”

Als het van de N-VA afhangt, blijven 
de jongste kerncentrales open
Voor de N-VA draait ons energiebeleid rond zekerheid, betaal-
baarheid en duurzaamheid. Maar dat komt in het gedrang 
doordat de paars-groene federale regering koppig vasthoudt 
aan de sluiting van alle kerncentrales.

Een kernuitstap zorgt voor onzekerheid. Met zon en wind alleen komen we 
er niet. En de nieuwe gascentrales waarvoor paars-groen pleit, die staan er 
nog lang niet.

Wie zal dat betalen? Het is 134 miljoen euro per jaar goedkoper om de 
twee jongste kerncentrales langer open te houden. Daarbovenop komt de 
subsidiekost van minstens vijf miljard euro voor de gascentrales voor de 
volgende jaren. 

Ook de duurzaamheid komt in het gedrang. Kernenergie is CO2-neutraal. 
Maar gascentrales zijn even vervuilend als 500.000 extra wagens op de baan. 

“Een sociale woning moet 
terechtkomen bij wie ze echt 
nodig heeft. Dat is een zaak 
van rechtvaardigheid.”
Matthias Diependaele
Vlaams minister van Wonen
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De kernuitstap schiet tekort 
op het vlak van zekerheid, 
betaalbaarheid en duurzaamheid.
Het is niet verwonderlijk dat 
steeds meer energie-experts
aan de alarmbel trekken.”

“

Bert Wollants
Kamerlid
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